
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Erhvervsministeren

Dato: 26. februar 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministrene redegøre for:
a. Om ministrene mener, at konstruktionen i Alles Lægehus lever op til intentionerne om, 
at en fast og kendt praktiserende læge kan eje op til seks ydernumre?
b. Om Skodsborg Lægehus har lavet henvisninger af patienter til offentlige behandlinger, 
som f.eks. Region Midtjylland er endt med at finansiere?
c. Af hvem, og hvordan det kontrolleres om private lægehuse, hospitaler og forsikrings-
selskaber m.v. benytter skatteyderfinansierede henvisninger til offentlige udredninger?
d. Af hvem, og hvordan man kontrollerer virksomhedskonstruktioner på skatteyderbetalte 
velfærdsområder?
f. I hvilken grad overskud fra skattekroner til sundhed ender i udenlandske kapitalfonde 
og virksomheder og evt. i skattely?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Lars Arne Christensen
formand
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